



KATEGORI HIBURAN

Karyawan Kumpul Tabung Bantu Yazid Search

KUALA LUMPUR, 24 Julai 2014 – Bersempena dengan Bazar Ambang Syawal yang diadakan pada 19 di Pusat Komuniti Taman Tun Dr Ismail oleh NGO Women at Work 20 Julai lalu, pihak Karyawan mengambil kesempatan untuk turut mengadakan Sesi Akustik Jam bagi mengumpul dana bagi tabung perubatan khusus untuk Yazid, pemain drum Kumpulan Search.



Ianya diadakan setelah menyedari keadaan kesihatan Yazid yang amat kritikal di mana selain dari masalah buah pinggang, beliau baru sahaja ditimpa kemalangan jalan raya dan mengalami simptom kesakitan tulang rusuk serta kesan jangkitan kuman pada paru-paru.

Malah turut mengalami masalah kemurungan apabila turut kehilangan ibu tersayang dan dua kakaknya dua bulan yang lepas, di mana segalanya berlaku dalam tempoh yang sangat singkat.

Persembahan akustik santai ini dijayakan dengan penglibatan solidariti hampir 40 orang rakan-rakan sepejuangan yang mengadakan persembahan amal yang terdiri dari Radhi Khalid, Boy Umar Clifford (Projek Pistol), Neves (Pretty Ugly) Andy (Flop Poppy) Akulastik, U&Me, Muzza & Din Slash, CDNaz, Anant & Nifael, Chedet, Mulyady dan Sharinband.

Di samping kutipan bagi Tabung Yazid juga, pihak penganjur, Women at work turut mengadakan jualan amal bidaan bagi mengutip sumbangan untuk beberapa buah badan kebajikan lain di mana beberapa selebriti seperti Datin Paduka Suhaimi Baba, Kavita Sidhu, Linda Hashim , Zizan Nin turut membantu.

Kemuncak Majlis apabila Pengerusi Woman At Work Dato' Noraini Ahmad , yang juga merupakan Ahli Parlimen Parit Sulong merasa amat terkesan melihat keadaan Yazid yang mengalami kesukaran berjalan, secara spontan beliau bermurah hati membelikan sebuah Kerusi Roda agar memudahkan pergerakannya.

Majlis diakhiri dengan sesi sumbangan duit raya kepada anak-anak yatim.

Pada tarikh 22 Julai pula, Presiden Karyawan Dato Freddie Fernandez telah menziarahi Yazid di rumahnya serta menyampaikan hasil Kutipan Tabung.

Mereka yang ingin menyumbang kepada Yazid boleh berbuat demikian menerusi nombor akaun Maybank Yazid bin Ahmad 014271219687



Tweets Follow

jurnalmalaysia @jurnalmalaysia 10 Jan
Mangsa banjir boleh pakai baju biasa ke sekolah.
jurnalmalaysia.com/?p=3289
Expand

jurnalmalaysia @jurnalmalaysia 6 Jan
Elak penyakit semasa banjir.
jurnalmalaysia.com

jurnalmalaysia @jurnalmalaysia 31 Dec
Hanya tiga mayat ditemui setakat ini.
jurnalmalaysia.com/?p=3260

Tweet to @jurnalmalaysia

Dapatkan RSS Feed di Sini

Follow 18 followers